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seva pref.erència per la plaça de Sant Feliu Sas- 
serra, comprometent-se a no exercir a Peraiita.

El Conseil veu amb molta simpatia la determi- 
nació del Dr. Roca, acordant acceptar-la.

Pren la paratila el Dr. Comas i Camps per a 
manifestar que atenent les indicacions que li fo- 
ren fetes des del Conseil del Sindicat va encarre- 
gar-se interinament de la presidéncia de la Sec- 
ció Comarcal de Barcelona, càrrec del qual ja 
prengué possessió. Precisameli! pel temps que por
ta d ’actuado ha pogut constatar la quantitat de 
treball extraordinari que recau en aquell carree 
pel que precisen unes condicions excepcionals.

Fa constar totes aqüestes circumstancies per a 
remarcar-li tot lesforç, capacitat de treball, es
perii sindical i ampli sentit de sacrifici que tots 
hem de reconèixer en el Dr. Bellido Golferichs, 
qui va ocupar aquella presidéncia per espai de 
quatre anys consequtius, sense mai no defallir en 
tasca tan enorme que sols pot conèixer aquell 
que com el que parla ho ha pogut veure de tan 
a prop.

Per tot l’exposât i fent-se ressò del que fou 
tractat en réunions de la Secció Comarcal de Bar
celona. demana que es faci constar en acta l’agraï- 
ment 110 sois de la Comarcal, sino de tots e!s com- 
ponents del Sindicat que tots els companys devem 
al Dr. Jesús M.a Bellido i Golferichs per la seva 
noble tasca i pel seu constant esforç a la presi
déncia de la Secció Comarcal de Barcelona que 
va ocupar tan brillantment durant els quatre anys 
de la seva permanencia en aquell càrrec de tanta 
responsabili tat.

El senvor Président troba molt atinades i opor
tunos les paraules del Dr. Comas i Camps, i diu 
que el doctor Bellido sabé agermanar la tasca 
de la Secció amb els interessos générais del Con
seil amb el que estava totalment identificat i amb 
contacte constant.

El Dr. Cabré formula la proposiciô, perqué el 
Conseil se la faci seva, que ateses les circtims- 
tàncies que concorren en el Dr. Bellido i que 
s’han fet constar anteriorment pels Drs. Comas 
i Presidéncia, sigui proposât soci de mèrit dei 
Sindicat de Metges de Catalunya i Balears a la 
próxima Assemblea.

S ‘acorda per aclamado.

S  o ci s aïllats. —  A  petició del Dr. Ferrer de 
donar mes efectivitat als aïllaments professionals 
déclarais pel Sindicat, s’acorda enviar a tots els 
companys una llista dels mateixos a l'objecte que 
la puguin tenir a mà en tot moment.

Assumpte manifestât pel Dr. Rovini en la ses- 
sió anterior. —  Referent a aquest afer, després 
d ’intervenir els Drs. Cava, Cabré, Soler Daniel i 
la Presidéncia, el senyor Président manifesta que 
es podria tenir una entrevista amb el senyor Con- 
seller de Sanitat per tal que ens manifestés el 
que hi ha sobre el particular. S ’acorda el que 
acaba de dir el Dr. Corachan.

Assumpte Cabrils. —  El Dr. Soler i Daniel 
llegeix îa proposiciô signada pel Dr. Cabré refe
rent a aquest assumpte i que tendeix a deixar-lo 
arranjat defmitivament. ja que malgrat l'acord del 
Conseil de data 26 cl’abril passat, encara esta pen
dent de soluciô.

Parla el Dr. Brossa ratificant-se en el criteri 
que té exposât ja  en al très intervencions en aquest 
assumpte, de respectai* els drets que el Dr. Batlle 
té a Cabrils, conservant-li meritre cil visqui a Ca
brils el partit medic reconegut per la delimitaciô 
de la Comarcal. Manifesta que al seu entendre no 
es tenen en compte aquests drets en la proposiciô 
que s acaba de llegir.

Fa ressaltar les circumstàncies économiques i 
condicions fisiques en que es troba per la seva 
avançada edat el Dr. Batlle i demana que en 
atenciô a les mateixes l ’acord que es prengui ten- 
deixi a proporcionar-li el minini de perjudici. tant 
niés quan al seu entendre no s ’hatiria de permetre 
la intromissiô en cl seu partit mèdic d’altres com
panys que estan tots en millors condicions en tots 
sentits.

Intervé el Dr. Cabré i recorda al Dr. Brossa 
que el Conseil ja  prengué un acord en la sessiô 
abans esmentada i que basant-se en el mateix ha 
formulât la proposiciô llegida. Creu, ]>er tant, que 
l’ünic que cal discutir és el moment oportû de 
portai* a la pràctica els dits acords, i en especial 
cl comprès en el segon paràgraf de la proposiciô 
que fou aprovada.

Intervenen els Drs. Sambola, Comas i Soler en
tre els que s’entaula un llarg débat referent a la 
interpretaciô que s ’ha de donar als acords de re- 
feréneia.

Intervé el Dr. Masriera el que advoca en el 
criteri d’aproyar la proposiciô. Fonamenta aquest 
criteri en que els companys de Vilassar ja  exer- 
cien i, per tant, havien adquirit uns drets a Ca- 
brils, amb anterioritat a la signatura del Contrac
te del Dr. Batlle. en virtut del quai aquest s ’es- 
tabli en dit poble. Creu que pels mateixos 1110- 
tius esmentats en la proposiciô. o sigui nombre 
d'habitants, informes de la Mancomunitat i acord 
de la mateixa i també l'acord abans esmentat. cal 
procedir a l’aprovaciô de la proposiciô formu'ada 
pci Dr. Cabré amb la que s’obtindria l’arranja- 
ment definitiu d’aquesta qüêstiô.

No és, per tant, el cas del Dr. Batlle el d’un 
company desvalgut que en la seva vellesa se H 
vulgui disputar la seva clientela per uns altres 
companys, sinô que és el cas d’un metge que a 
una edat avançada deixa la poblaciô on exercia 
feia molts anys (Castellô d ’Empüries) retirant-se 
a més de la professiô i passant a residir a Bar- 
celona i al cap d’un temps es presta a ésser ins
trument d ’uns cacics forans, s’installa on 110 hi 
ha vacant, i avui ni es serveixen dels sens scr- 
veis professionals.

El Dr. Brossa insisteix en el seu punt de vista


